
Nieciesławice 29.12.2019 

Pan Marek Kaczmarek 

Wójt Gminy Tuczępy 

Zapytanie 

Kiedy zostanie wykonane odwodnienie drogi gminnej w Nieciesławicach 

odpowiednimi betonowymi korytami? Od kilku lat zgłaszam ten problem. 

W sąsiedztwie wspomnianej drogi jest zamieszkiwany budynek, położony 

znacznie niżej niż  droga asfaltowa. W czasie opadów budynek jest notorycznie 

zalewany przez wody opadowe. Woda dostaje się  bezpośrednio do domu, ale 

też  zanieczyszcza studnię, która służy do czerpania wody pitnej. 

Kolejny raz proszę  o interwencję  w tej sprawie. 

Rafał  Wojtycha 

Radny Nieciesławic 
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